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Noteringar från Interimsstyrelsens möten 
Närvarande:  
2008-03-13:  Sven, Nils-Eric, Kerstin och Raul. 
2008-03-31:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Johan och Raul 
2008-05-08:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-06-11:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-08-11:  Sven, Kerstin, Olle, Lillemor och Raul 
2008-09-01:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Christer, Lillemor och Raul  
2008-10-06:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Lillemor 
2008-11-03:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor och Raul 
2008-12-01: Sven, (Britt-Marie), Kerstin, Olle, Christer, Solveig, Lillemor, Raul 
------------------------------------------------------------------------------------------------- 
2009-01-08:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Lillemor, Raul och Rustan  
2009-02-04:  Sven, Nils-Eric, Kerstin, Olle, Solveig, Lillemor, Jörgen, Rustan 
 
Jörgen Johnsson kom till mötet och var glädjande nog intresserad av att arbeta med 
Byaföreningen! 
 
1. Den stora frågan är nu: Hur skall vi gå vidare ? 
Rauls SHT, ett försök till att hitta nya medlemmar fanns utlagd vid julmarknaden och även 
inskriven på vår blogg har givit lite resultat, nämligen kom Rustan Ligander till vårt möte i 
dag. Även Jörgen Johnsson hade anmält sitt intresse men blev upptagen i sista stund. Båda är 
hjärtligt välkomna. Samtliga närvarande presenterade sig. 
För att försöka att få ytterligare medlemmar beslöts om ett möte 09-01-14 kl 1900 för att sätta 
ihop en affisch/skrivelse med en provokativ text: ”Nu lägger vi ned …………………       
Sven, Lillemor, Olle, Solveig, Rustan och Raul deltager. 
2009-02-04 Affischer uppsatta på anslagstavlor och andra platser i byn. Utskick via 
Direktreklam kommer att göras. Allmänt möte torsdag 2009-02-12 kl 1900 Centrumhuset.  
Vi bör vara på plats omkring kl 1830. Mineralvatten serveras.  
Efter inledning av Sven lämnas ordet fritt. Mötesnoteringar görs av Raul. Vi hoppas på detta 
sätt få nytt liv i föreningen. 
 
2.  Byalagsrådet samt skrivelse till Miljö och Samhällsbyggnad 
Årets första möte hålles 09-01-22 kl 1800 i Stadshuset, Sven och Olle deltager. 
2009-02-04. Återvinning av sopor kommer i minst 2 år till göras på samma sätt som nu, 
Därefter kommer system med flerfackssystem i hemmen antagligen att införas. 
Pågatåg – högsta prioritet. Argument för Pågatåg bör sändas till Banverket. Den som har bra 
idéer betr  detta , meddela Sven som skickar till Banverket. 
Belysning vid Ankedammen. Tyvärr blev det inget. Vi bör försöka igen med tanke på att 
sträckan är som gjord för promenader och joggning. Kan alltså inte ersättas av 
gatualternativ. 
Asfaltering Klaragatan och Storgatan. Tidigast hösten 2009. Pengar fanns öronmärkta för 
detta när väg 17 blev klar. Dessa måste finnas kvar och inte gå upp i en allmän pott? 
Bom vid A-trähuset. Ligger fortfarande på marken. 
Hörnet Klaragatan/Nygatan. Brunnen för dagvatten fortfarande för hög och en stor vattenpöl 
bildas vid regn. Raul som bor närmast kan kanske ta en bild så vi kan bevisa detta. 
Infotavlan vid Kvarngatan från Röstånga. Kommer att få sitt innehåll. 
Tunga trafiken på Klaragatan fortsätter tyvärr. Ett bildbevis kan kanske hjälpa, Solveig kan 
nog ta ett dylikt foto. En förbudstavla  ”Förbud mot genomfart för tung trafik”  samt tydliga 
hänvisningsskyltar innan man kommer in på Klaragatan vore en bra lösning. 
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3.  Julmarknaden 
Julmarknaden blev dyr, inkomsterna var endast 300:- kr då utgifterna landade på 4.480:- kr. 
För att diskutera kommande julmarknader är ett möte bestämt till 09-01-19 kl 1900 i 
Centrumhuset, där samtliga föreningar mm skall deltaga. Byaföreningen önskar slippa stå som 
huvudarrangör. 
2009-02-04. Mötet 2009-01-19 resulterade i att en arbetsgrupp med representanter från 
Byaföreningen (Solveig) RK, MH- gården, EBO, Bouleklubben och Företagarföreningen 
tillsattes. Första arbetsmötet 2009-02-19.  
 
4.  Ungdomsstipendium 
Stadgar för ett sådant finns men vi bör nu ligga lågt  (tills föreningen har återbildats ?). 
2009-02-04. Status enligt ovan. 
 
5.  Leader 
Vårt projekt LADDRAN saknar pengar och vi bör ordna en kommitté för den fortsatta 
verksamheten. Lillemor försöker ordna ett möte 
2009-02-04.Olle och Lillemor har haft ett möte med Richard Andersson, 
Företagareföreningen. Stort intresse för att Laddran ska bli av. Vi kommer även att få ett 
anbud för markarbetet och arbetar vidare.  
 
6.  Kassan innehöll 21.766:20 per 2008-12-31.  
2009-02-04: 21093,70 
 
7. Nya frågor  
2009-02-04. Sundelius park. Staket mot ån behövs  samt en enklare konstruktion med tak 
Huset i Ankedammen. Trevligt om det kunde komma på plats. Det tyckte även några barn som 
var med vid mötet i Centrumhuset 2009-01-19.  
Taket på grillplatsen Ankedammen. Behöver repareras.  
Staket vid koloniträdgårdarna mot järnvägen behövs 
Något av detta bör kommunen kunna bidra med, annat får vi kanske själva ta tag i.  
 
Marieholms Byaförening skulle behöva synas och höras lite mer. T ex genom att ha 
information om föreningen någon lördag vid ICA. I offentliga sammanhang bära banderoller 
med texten Marieholms Byaförening.  
 
8. Nästa möte bestämdes till 2009-03-05 kl 1900 på Biblioteket.  
9. Årsmöte planeras att hållas 2009-03-12 kl 1900 på Gästis. 
 
Vid tangenterna 
 
 Lillemor Lindström 
 


